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Ärende 166: Avslut av projektering Tullinge idéhus  

 

Tyvärr har åtskilliga miljoner kronor av skattebetalarnas pengar gått till spillo p.g.a. kommunens 

arbete med detta projekt. Ända Sedan valrörelsen 2010 har Tullingepartiet kämpat för att den 

styrande majoriteten i Botkyrka ska ta sitt förnuft till fånga och lägga ned planerna på det s k 

idéhuset. Nu har det äntligen skett och projektet läggs ned efter bland annat en intensiv kampanj 

från Tullingepartiet som startade en namninsamling som protest mot idéhuset. 

 

Redan i september 2013 presenterade Tullingepartiet sitt förslag på hur Tullinge skulle kunna få en 

ny pendeltågsuppgång och dessutom ett nytt och bättre centrum, baserat på den kände arkitekten 

Kjell Forsheds skisser. Men kommunledningen vägrade att lyssna då. Idag säger Ebba Östlin att hon 

nu hellre vill använda pengarna till en ny pendeltågsuppgång. Att man nu dessutom funderar på att 

använda Falkbergsskolan som en möjlig mötesplats är särskilt glädjande med tanke på att 

Tullingepartiet har lämnat en motion om just detta i september 2014.  
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